
Zápis ze slavnostní schůze Klubu ČS - Kolín 9. 12. 2023 
 

Program slavnostní schůze: 
1. Zahájení, přivítání hostů 
2. Zprávy poboček 
3. Vyhodnocení výstavy 
4. Zhodnocení posouzení – př. Sousedík, př. Bek K.+ kluboví posuzovatelé 
5. Různé, ročenka, nový vzorník 
6. Diskuze 
7. Závěr 

 

Ad 1) Schůzi zahájil předseda Klubu př. Bek K., přivítal členy Klubu, přátelé ze Slovenska. př. 
Maček přivítal přítomné a přečetl program slavnostní schůze. Program byl jednomyslně 
schválen.       

Ad 2) Zprávy poboček: 

Středočeská OP – př. Bek Z. – poděkování členům za pomoc při stavění klecí. Stavělo 7 čl. stř. 
OP + 3 čl. východ. OP. Bylo velmi málo členů na stavení. Pobočky nahlásit počet členů+ 
seznamy členů OP poslat pí. Janáčkové. Prosba – pomoc při bourání výstavy. 

Jihočeská OP – př. Maček – začátkem října proběhla přehlídka výletků v Soběslavi, bylo 
vystaveno 80 ks. Výstava pobočky byla uspořádána v listopadu, při výstavě v Soběslavi. Bylo 
vystaveno 160 ks ČS. 

Západočeská OP – př. Abrešek - výstava pobočky 1. víkend v listopadu – vystaveno 150 ks.  

Severočeská OP – nikdo přítomen. Výstava v Terezíně – 80 výletků, výstava pobočky 
v Terezíně – 140 ks. 

Východočeská OP – př. Hrstka – v listopadu proběhla v Chlumci nad Cidlinou výstava výletků 
+ výstava starších ročníků.  Bylo vystaveno 165 ks ČS, z toho 90 výletků. Výstavu posoudili 
kluboví posuzovatelé. Východočeská OP má 27 členů.  

Jihomoravská OP – př. Pavelka výstava pobočky v Křenovicích, vystaveno 120 ks holubů, 
výstavu posoudili kluboví posuzovatelé. Pobočka má 16 členů. 

Moravskoslezská OP – př. Kyška – Speciálka pobočky proběhla ve Velkých Hošticích, bylo 
vystaveno 130 ks ČS pod záštitou náměstka ministra zemědělství. Pobočka má 19 členů, 2 
členové se hlásí na adepty klubových posuzovatelů. Př. Kyška poděkoval členům pobočky za 
velkou účast na speciálce v Kolíně. 

OP Vysočina – př. Lebeda – výstava pobočky proběhla při výstavě v Chotěboři, vystaveno 165 
ks ČS. Pobočka má 25 členů. Novým předsedou je př. Pešek, čestným předsedou př. Nečas. 

Ad 3) Vyhodnocení výstavy provedl předseda Klubu př. Bek K. (viz. příloha) 

Ad 4) Zhodnocení posouzení provedl př. Sousedík a př. Bek K. Hodnocení od jednotlivých 
posuzovatelů. Každý posuzovatel se vyjádřil k varietě, kterou posuzoval. Př. Bek – k výběru 



šampionů, komise se snažila vybrat co nejlepší holuby, bohužel někteří kluboví posuzovatelé 
nedodali své návrhy na šampiony. 

Ad 5) Různé:  

- Jednání ke 100 letům Klubu – ročenka. Po dlouhé diskusi byl odmítnut návrh př. 
Mačka a Hrubého, aby ročenku zpracoval př. Čech, ze zdravotních důvodů př. Čecha 
by ročenka vyšla až začátkem roku 2025. Přítomní členové s tím nesouhlasili. Byl 
osloven př. Sousedík, jestli by byl schopen udělat ročenku ke 100. letům Klubu do 
podzimu r.2024. Př. Sousedík s tím po dlouhé rozvaze souhlasil, s tím že chce 
k ročence autorská práva + 20 ks ročenek. Kalkulaci k ročence předloží výboru Klubu 
do 15.1.2024 a poté se rozhodne, jestli ročenku vydáme, nebo ne. 

- Př. Bek K. přivítal nového předsedu ZO Kolín př. Chadrabu. 
- Př. Chadraba poděkoval za přivítání a věří v úspěšné pokračování naší spolupráce 

Ad 6) Diskuse: 

Př. Kyška upozornil na školení posuzovatelů v Pardubicích, kde bude školen český stavák. Př. 
Kyška byl pověřen vypracováním přednášky o ČS. Dodání holubů na školení: předběžně byli 
osloveni – př. Abrešek – červená barva, př. Hrstka – černá, př. Došek – modrá, př. Holeček – 
žlutá. 

Ad 7) Závěr: předseda Klubu př. Bek K. poděkoval všem za účast na dnešní schůzi a požádal o 
pomoc při bourání výstavy. Všem popřál příjemné prožití Vánočních svátků a abychom se za 
rok znovu sešli na celostátní speciální výstavě ČS. 

 

 

Zapsal: Hrubý Jaromír – jednatel Klubu ČS 


